

《单词百科:vaporization是什么意思?vaporization怎么发音?vaporization的解释和用法》

英语单词vaporization是什么意思?vaporization怎么读?vaporization怎么发音?简答网为您整理了vaporization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



vaporization怎么读

vaporization的读音:[, ve ɪ p ə ra ɪ ' ze ɪ ʃ n]

vaporization的意思

1、n.蒸发;汽化;

vaporization的双语例句

1、The atomization process is more sensitive to disturbance than vaporization.

雾化过程比汽化过程对扰动更为敏感.

2、 On vaporization it reduces the bulk density of upflowing mixture and promotes the circulation of catalyst.

在汽化时使向上流动的混合物的松密度减少,并促使催化剂循环.

3、 This design reduces heat leak and vaporization of liquid helium during transportation.

这种设计减小了运输过程中的热泄漏和液氦的蒸发.

4、 Since heat leak is always present, vaporization takes place continuously.

由于热泄露总是存在, 蒸发不断地发生.

5、 Three factors affect ignition, fuel vaporization, sparkplug location and spark energy.

影响点火的因素有三个, 即燃油的蒸发、 火花塞的位置和火花能量.

6、 Vaporization of the liquid level and pressure of the size of high and low temperatures.

液体的汽化程度与压力的大小、 温度高低有关.

7、 The high heat of vaporization also prevents water sources in the tropics from getting evaporated quickly.

很高的蒸发比热还可以防止赤道地区的水资源被很快地蒸发掉.

8、 The heat of condensation is equal to the heat of vaporization.

冷凝热等于蒸发热.

9、 The factors affecting the water vaporization were investigated.

研究了影响水分蒸发的各项因素.

10、 Distillation Vaporization of a liquid and subsequent condensation of the resultant gas Back to liquid form.

蒸馏:把一种物质先转变成蒸气,再冷凝成液体的过程.

11、 Reverse Cycle Type: pump body mounted directly on the motor flange for easy

vaporization of liquid.

逆循环型: 泵体直接装在电机法兰上,适用于易汽化液体.

12、The ambient temperature is closely related to the fuel vaporization and air mixture the cold start.

环境温度显著影响甲醇发动机冷启动时燃料蒸发速度和混合气浓度.

13、A similar definition holds good for latent heat of vaporization.

气化潜热的定义与此雷同.

14、Distillation Vaporization of a liquid and subsequent condensation of the gas Back to liquid form.

把一种物质先转变成蒸气,再冷凝成液体的过程.

15、The oil is heated, and partial vaporization occurs.

原油被加热后, 部分汽化.

以上是简答网为您整理的vaporization怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于vaporization的用法、vaporization的释义、vaporization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/vaporization>